
Beszámoló a 2024-ben elvégzett közösségi munkákról 

 

- Tavasszal szerveztünk egy Söpörjünk a saját Tanyánk táján néven futó tavaszi 

nagytakarítást. Ismét hatalmas mennyiségű szemét lett elszállítva a tanyáról. Tavalyi 

és idei évben minimum 20 m3 szemét lett elszállítva. 

 

- A májusi horgászverseny előtt rendbe raktuk a partoldalt és kiszedtünk rengeteg 

sulymot is. 

 

- Megérkeztek az új padok is. A 3 padból kettő készült el idáig. Viszont mondhatjuk 

azt, hogy kényelmesek. 

 

- Lassan, de biztosan elkészültek a hiányzó átfeszítések ahhoz, hogy minden kamera 

megfelelően működjön. 

 

- Elkezdődött a stég világítás előkészítése. És szépen lassan a kivitelezése is 

elkészült. 

 

- Júliusban végre sikerült a konyhából a szennyvizet átemeli a fürdő mögötti 

emésztőbe. Ez is egy régi probléma volt, ami végre megszűnt.  

Ennek a konyhának elkezdődött a felújítása is. A villanyhálózat teljes egészében 

cserélve lett. A mennyezet is cserélve lett. Új ajtót és ablakot kapott. Tavasszal pedig 

a tető is újra lett szigetelve. A belső glettelés és festés még hiányzik ugyan, de saját 

magunk csináljuk, eddig külső segítség nélkül. Várhatóan tavasszal készül el belülről 

teljesen. 

 

- Augusztusban ismét volt egy olyan munka amire kellett az összefogás ez pedig a 

hihetetlen mennyiségű hínár kiszedése volt a verseny előtt. Itt is látszott, hogy 

nekünk az erőnk az összefogásban van. Ameddig segítünk egymásnak, addig biztos 

hogy a tanya csak szépülni tud. 

 

- A táblázatba pontosan látjátok, hogy mennyi minden kisebb munka volt még, ami el 

lett végezve. Igaz, hogy abban sem szerepel minden. Hiszen vannak olyan esetek is, 

amikor valaki pusztán a saját jó érzése miatt megcsinál valamit. Nem kell kérni sem 

rá.  

 

- Idén még szeretnék segítséget kérni tőletek a falevelek áthordására. Várhatóan még 

novemberben is lesz egy ilyen nap. Jó lenne, ha sokan lennénk akkor is. Tudom, 

hogy sok mindenkinek megvan a 10 órája, de azt hiszem, mindenki érzi, hogy nem 

csak ez számít. Ha átvisszük, akkor nem rohad ki a fű alatta. Tavasszal sokkal szebb 

lesz a tanya. Szerintem már régen rossz az, ha számolni kell az órákat. Illetve az is, 

ha arra vigyázunk, hogy nehogy 11 legyen. 

 

Szigetszentmárton, 2024. 10. 24. 
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